
Sağlık  Bakanı  Akdağ,  Başkan
Gümrükçüoğlu’nu ziyaret etti
TRABZON’A ŞEHİR HASTANESİ MÜJDESİ VEREN SAĞLIK BAKANI AKDAĞ,
BÜYÜKŞEHİR BELEDİYESİNİ ZİYARETLERİNDE BİR DE ANISINI ANLATTI

thi  –  Sağlık  Bakanı  Prof.  Dr.
Recep  Akdağ  Trabzon  Büyükşehir
Belediye Başkanı Dr. Orhan Fevzi
Gümrükçüoğlu’nu  makamında
ziyaret  etti.  Ziyaretlerinde
Başkan  Gümrükçüoğlu’nun  Sağlık
Bakanlığı  müsteşarı  olduğu
dönemde,  dönemin  Başbakanı,
Cumhurbaşkanı  Erdoğan’ın

kendilerinin Trabzon Belediye Başkanı olmalarını istediğinde
buna karşı çıktığını ifade eden Akdağ, “Sayın Cumhurbaşkanımız
‘kendilerini Trabzon’a aday yapacağız’ dediklerinde ben çok
itiraz etmiştim. O zaman dedim ki ‘Sayın Başbakanım Orhan Bey
bana  çok  lazım.’  Dedi  ki  ‘bana  da  lazım,  onu  Trabzon’a
götüreceğiz” ifadelerini kullandı.

ŞEHİR HASTANESİ MÜJDESİNİ

BÜYÜK SEVİNÇLE KARŞILADIK

Trabzon’da  çeşitli  temas  ve  incelemelerde  bulunan  Sağlık
Bakanı  Prof.  Dr.  Recep  Akdağ,  Trabzon  Büyükşehir  Belediye
Başkanı  Dr.  Orhan  Fevzi  Gümrükçüoğlu’nu  makamında  ziyaret
etti. Bakan Akdağ’ı makamında ağırlayan Başkan Gümrükçüoğlu
Türkiye ve Trabzon’a yaptığı hizmetlerden ötürü kendilerine
teşekkür etti. Gümrükçüoğlu, “Sağlıkta bütün vatana yaptığınız
hizmetlerin bir örneği de Trabzon’umuzudur. Trabzon, sizlerin
çalışma  arkadaşınız  olarak  görev  yaptığım  ve  ayrıldığım
zamandan beri Türkiye’de 10 bin kişiye düşen yatak sayısı
bakımından  en  üstteki  illerden  biri  olma  özelliğini
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sürdürürken  sağlık  tesislerimizin  nitelikli  yatağa  geçecek
şekilde, tek yataklı ya da iki yataklı hale dönüştürülmesinde
büyük  gayretlerinizden  ötürü  halkımızın  şükranlarını  arz
ediyoruz. Hele hele modern şehir hastanesi için biraz önce
verdiğiniz müjdeyi bütün Trabzon’umuz sevinçle karşılamıştır.
Bugüne kadar sürdüğünüz hizmetler münasebetiyle Trabzon halkı
adına şükranlarımızı arz ediyorum” diye konuştu.

BİRBİRİMİZE ÇOK ŞEYLER

ÖĞRETEREK BUGÜNLERE GELDİK

Başkan  Gümrükçüoğlu’nu  Trabzon’da  gerçekleştirdiği
çalışmalardan ötürü kutlayan Bakan Akdağ ise Sağlıkta Dönüşüm
Programı  kapsamında  Gümrükçüoğlu’nun  çok  önemli  çalışmalar
gerçekleştirdiğini kaydetti. Dönemin Başbakanı, Cumhurbaşkanı
Recep Tayyip Erdoğan’ın, dönemin Sağlık Bakanı Müsteşarı Orhan
Fevzi  Gümrükçüoğlu’nu  Trabzon  Belediye  Başkanı  yapmak
istediğinde bu karşı çıktığını ifade eden Akdağ, “Hafızam beni
2009’a  götürüyor.  Değerli  Büyükşehir  Belediye  Başkanımız  o
zaman Sağlık Bakanlığının müsteşaraydı. Birlikte çalışıyorduk.
Sayın  Cumhurbaşkanımızda  o  zaman  Başbakanımız  idi.
‘Kendilerini  (  Başkan  Gümrükçüoğlu’nu)  Trabzon’a  aday
yapacağız’ dediklerinde ben çok itiraz etmiştim. O zaman dedim
ki ‘Sayın Başbakanım Orhan Bey bana çok lazım.’ Dedi ki ‘bana
da lazım, onu Trabzon’a götüreceğiz.’ Dedim ki ‘o zaman ben ne
yapacağım?  Kimi  müsteşar  yapacağız?’  Bana  Prof.  Dr.  Nihat
Tosun’u işaret etti. Böylece Sağlıkta Dönüşüm Programının en
önemli hamle yaptığımız yıllarında bu iki Trabzonlu arkadaşım
Türkiye Sağlıkta Dönüşüm Programına ciddi katkılar verdiler.
Şimdi Trabzon’un pırıl pırıl bir kent haline geldiğini, Sayın
Büyükşehir Belediye Başkanımızın icraatlarını gördüğümde çok
mutlu  oluyorum.  Birbirimize  çok  şeyler  öğreterek  bugünlere
geldik” şeklinde konuştu.

ŞEHİR HASTANESİ SAĞLIK

TURİZMİNE DE KATKI SAĞLAYACAK



Büyükşehir  Belediyesini  ziyaretlerinde  Trabzon’a
kazandırılacak şehir hastanesinin Trabzon ve bölge insanına
sunacağı hizmetin yanı sıra sağlık turizmine de çok önemli
katkılar sağlayacağını belirten sağlık Bakanı Akdağ sözlerini
özetle şu şekilde tamamladı: “Trabzon bizim nazarımızda Doğu
Karadeniz’in  incisi  bir  şehirdir.  Son  senelerde  Körfez
ülkelerinden  Trabzon’a  ciddi  bir  turist  akını  görüyoruz.
Yapacağımız yeni şehir hastanesi; mükemmel mimarisi, erişim
kolaylığı, en yüksek teknolojinin kullanılacak olması, ayrıca
maharetli  hekimleri  ile  inşallah  Doğu  Karadeniz’de  sağlık
turizminin  de  öncüsü  haline  gelecektir.  Tabi  ki  şehir
hastanesi ile ana amacımız Trabzon ve Trabzon’un etrafında
yaşayan vatandaşlarımıza en iyi sağlık hizmetini sunmaktır.
Çünkü  Trabzon  bizim  planlamamızda  bölge  sağlık  üssüdür.
Sağlıkta  Dönüşüm  Programı  boyunca  Trabzon’u  hep  böyle
planladık. Birinci önceliğimiz elbette vatandaşlarımızdır ve
bu mükemmel hastaneler sağlık turizmi ile inşallah Trabzon’un
ekonomisine  de  ciddi  katkılar  sağlayacaktır.  Ben  değerli
Büyükşehir  Belediye  Başkanımıza  hizmetleri  için  tekrar
teşekkür ediyorum. Cenab-ı Hakk (c.c.) muvaffak kılsın, sağlık
afiyet içinde daha nice hizmetlere vesile kılsın inşallah.”


